



دائرة الصحة  
DEPARTMENT OF HEALTH

تعميم رقم ( DG/ 62 /17 ) Circular No.

Date: 2017/12/28

To:

Health Insurance Companies,  
Third Party Administrators,  
Healthcare Providers in the Emirate of Abu Dhabi

التاريخ: 2017/12/28

إلى:

شركات التأمين الصحي  
شركات إدارة مطالبات التأمين الصحي  
مقدمي خدمات الرعاية الصحية في إمارة أبوظبي

**Subject: Value Added Tax**

**الموضوع: ضريبة القيمة المضافة**

We would like to extend you our sincere greetings, wishing you every success.

يطيب لنا أن نتقدم إليكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق.

Reference is made to above-mentioned subject, and Federal Decree-Law No. (8) of 2017 on Value Added Tax and subsequent and its executive regulations pursuant to the Cabinet Resolution no. (52) of 2017.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعطفاً على المرسوم بقانون اتحادي رقم (8) لسنة 2017 في شأن ضريبة القيمة المضافة ولانحته التنفيذية الصادرة بموجب قرار مجلس الوزراء رقم (52) لسنة 2017.

Starting from the first of January 2018, some healthcare services will be subject to 5% value added tax (VAT) in compliance with the above-mentioned federal laws and regulations. Department of Health (DoH) has therefore introduced changes to the electronic submissions of claims and person register to report the VAT information. For more information on technical details, please view the following link:

اعتباراً من الأول من يناير لعام 2018، سوف تخضع بعض الخدمات الصحية لضريبة القيمة المضافة بواقع 5% وذلك وفقاً لمقتضيات القوانين والتشريعات المنظمة لهذه الضريبة في دولة الإمارات العربية المتحدة المذكورة أعلاه. وعليه، قامت دائرة الصحة بعمل تغييرات على التقارير الإلكترونية للمطالبات وسجل الأشخاص للإبلاغ عن معلومات ضريبة القيمة المضافة. ولمزيد من التفاصيل التقنية، يرجى مراجعة الرابط التالي:

[www.haad.ae/shafafiya/notices](http://www.haad.ae/shafafiya/notices)

For technical support please communicate through [shafafiyasupport@doh.gov.ae](mailto:shafafiyasupport@doh.gov.ae), or contact Tel No 02404 5433

[www.haad.ae/shafafiya/notices](http://www.haad.ae/shafafiya/notices)

وللأسئلة التقنية يرجى التواصل من خلال البريد الإلكتروني [shafafiyasupport@doh.gov.ae](mailto:shafafiyasupport@doh.gov.ae) أو على هاتف رقم 02 404 5433

For any enquiries in this regard, kindly contact the Health System Financing Division at the Department of Health on Tel No 024193576 or email: [HealthSystemFinancing@doh.gov.ae](mailto:HealthSystemFinancing@doh.gov.ae)

ولمزيد من المعلومات أو الاستفسار بهذا الشأن، يرجى التواصل مع دائرة تمويل النظام الصحي بالدائرة على هاتف رقم: 024193576 أو عبر البريد الإلكتروني:

[HealthSystemFinancing@doh.gov.ae](mailto:HealthSystemFinancing@doh.gov.ae)

Thank you for your cooperation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا.

محمد حمد الهاملي  
وكيل دائرة الصحة بالإتابة  
Acting Undersecretary

